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Abstract (en)
[origin: US2019338425A1] A method for fabricating a timepiece component partly formed of aventurine, including providing at least one piece of
aventurine formed of a mass of coloured glass containing copper crystals scattered throughout the mass; grinding at least one piece of aventurine
to obtain a granular powder; depositing at least part of the granular powder on a surface of a support intended to receive a decorative coating; then
introducing the support with the granular powder deposited on the surface into a furnace and melting this granular powder so as to obtain, after
removing the assembly thus obtained from the furnace and allowing the assembly to cool, an enamel layer made of aventurine which covers the
support surface. The timepiece component is, for example, a dial, a moon phase disc or a bezel.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de fabrication d'un composant horloger formé en partie d'aventurine, caractérisé par les étapes suivantes :-
Fourniture d'au moins un morceau d'aventurine formé d'une masse de verre colorée contenant des cristaux de cuivre répartis dans la masse;-
Concasser au moins un morceau d'aventurine de manière à obtenir une poudre granuleuse;- Déposer au moins une partie de la poudre granuleuse
sur une surface (6) d'un support (4) destinée à recevoir un revêtement décoratif;- Introduire ensuite le support avec la poudre granuleuse déposée
sur ladite surface dans un four de cuisson et faire fondre cette poudre granuleuse de manière à obtenir, après avoir retiré l'ensemble ainsi obtenu
du four de cuisson et laisser refroidir cet ensemble, une couche d'émail (16) constituée d'aventurine qui recouvre ladite surface du support.Le
composant horloger est par exemple un cadran, un disque de phase de lune ou une lunette.
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